
 

Zápisnica z V. zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Rajeckých Tepliciach, konaného 29. 06. 2023 

 
 

MsZ začalo o 17.03 hodine. 

 

 Prítomní poslanci: 8, ospravedlnený: 1. Prítomných poslancov bola nadpolovičná 

väčšina, MsZ bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor 

mesta Ing. Ambróz Hájnik, PhD. Primátor mesta informoval, že z dnešného zastupiteľstva 

bude vyhotovený audiovizuálny záznam, ktorý bude umiestnený na webovom sídle mesta 

a zároveň upozornil, aby prítomní nepoužívali osobné údaje v diskusných príspevkoch pri 

jednotlivých bodoch rokovania. 

 

Za overovateľov primátor mesta určil: Jozefa Knapca a Stanislava Majerčíka. 

Za zapisovateľku bola určená: slečna Gašparíková. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o nasledovnom programe rokovania: 

 

1. Kontrola plnenia uznesení.  

2. VZN mesta Rajecké Teplice č. 5/2023 o poskytovaní sociálnych služieb v Zariadení pre 

seniorov Harmónia.  

3. Návrh možností riešenia vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 2024.  

4. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023.  

5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice k návrhu Záverečného 

účtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022.  

6. Návrh záverečného účtu mesta Rajecké Teplice a rozpočtového hospodárenia za rok 2022 a 

Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022.  

7. Návrh na použitie rezervného fondu - Zmena programového rozpočtu mesta Rajecké 

Teplice na rok 2023 č. 21RF/2023.  

8. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023 č. 

22RF/2023.  

9. Nájomné zmluvy počas Letných slávností.  

10. Školné počas letných prázdnin v materskej škole.  

11. Uzavretie zmluvy - Balíkomat GLS.  

12. Zriadenie vecného bremena – ATP stavby.  

13. Protokol o výsledku kontroly „Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej podobe KA-

002/2023/1140.  

14. Žiadosti o zabezpečenie poskytovania soc. služby u neverejného poskytovateľa s 

finančnou podporou mesta.  

15. Vyhodnotenie plnenia opatrení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rajecké  

Teplice za rok 2022.  

16. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice na II. polrok 

2023.  

17. Odstúpenie z funkcie predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu.  

18. Informácie o projektoch mesta.  

19. Informácie zo zasadnutí komisií.  

20. Interpelácie poslancov.  

21. Všeobecná rozprava. 

 



O navrhovanom programe bolo hlasované:  

za: 0 proti: 0 zdržal sa: 8 neprítomný: 1 

  Ing. Daniel Lamoš,       Jozef Knapec, 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Stanislav Majerčík, 

 Mgr. Katarína Baďurová,  

Ing.Milan Grochal, PhD. 

Ing. Pavol 
Bielik 

 
Navrhnutý program nebol schválený. Primátor mesta predniesol z dôvodu prítomností 

občanov, ktorí prišli kvôli MŠ v Poluvsí, návrh, aby sa bod č. 3: Návrh možností riešenia 

vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 2024, presunul na bod 7.; bod č. 4: 

Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023, na bod č. 

6; bod č. 5: Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice k návrhu 

Záverečného účtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022, na bod č. 3; bod č. 6: Návrh 

záverečného účtu mesta Rajecké Teplice a rozpočtového hospodárenia za rok 2022 a 

Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022, na bod č. 4; 

bod č. 7: Návrh na použitie rezervného fondu - Zmena programového rozpočtu mesta Rajecké 

Teplice na rok 2023 č. 21RF/2023, na bod č. 5. 

Ostatné body programu ostávajú nezmenené. 

Primátor mesta dal hlasovať o zmenenom programe: 

1. Kontrola plnenia uznesení.  

2. VZN mesta Rajecké Teplice č. 5/2023 o poskytovaní sociálnych služieb v Zariadení pre 

seniorov Harmónia.  

3. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice k návrhu Záverečného 

účtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022.  

4. Návrh záverečného účtu mesta Rajecké Teplice a rozpočtového hospodárenia za rok 2022 a 

Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022.  

5. Návrh na použitie rezervného fondu - Zmena programového rozpočtu mesta Rajecké 

Teplice na rok 2023 č. 21RF/2023.  

6. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023. 

7. Návrh možností riešenia vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 2024.  

8. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023 č. 

22RF/2023.  

9. Nájomné zmluvy počas Letných slávností.  

10. Školné počas letných prázdnin v materskej škole.  

11. Uzavretie zmluvy - Balíkomat GLS.  

12. Zriadenie vecného bremena – ATP stavby.  

13. Protokol o výsledku kontroly „Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej podobe KA-

002/2023/1140.  

14. Žiadosti o zabezpečenie poskytovania soc. služby u neverejného poskytovateľa s 

finančnou podporou mesta.  

15. Vyhodnotenie plnenia opatrení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta Rajecké  

Teplice za rok 2022.  

16. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice na II. polrok 

2023.  

17. Odstúpenie z funkcie predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu.  

18. Informácie o projektoch mesta.  

19. Informácie zo zasadnutí komisií.  



20. Interpelácie poslancov.  

21. Všeobecná rozprava. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

  

1. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla Ing. Zuzana Žideková – prednostka mesta, ktorá 

konštatovala, že z  uznesení, ktoré boli prijaté na zasadnutí MsZ 13. 04. 2023  bolo prijatých 

10 uznesení, z čoho 9 bolo splnených a 1 je v realizácií. Na MsZ 25. 05. 2023 boli prijaté 4 

uznesenia, ktoré boli splnené všetky. Skonštatovala, že v realizácií je ešte 5 uznesení, ktoré 

neboli splnené do zasadnutia MsZ 13. 04. 2023. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  28/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš,  JUDr. Katarína 

Pialová, Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 28/2023 bolo prijaté. 

 

2. VZN mesta Rajecké Teplice č. 5/2023 o poskytovaní sociálnych služieb v Zariadení 

pre seniorov Harmónia. 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 5/2023. Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti 

boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci spolu s materiálmi vopred k dispozícií 

na prerokovanie. Skonštatoval, že správa bola predmetom Komisie sociálnych vecí 

a bezpečnosti, ktorá nebola uznášania schopná a Finančnej komisie, ktorá odporučila prijať 

uznesenie. Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta 

vyzval predsedov komisií Mgr. Baďurovú a Ing. Lamoša, aby predniesli stanovisko komisie. 

Mgr. Baďurová – skonštatovala, že keďže komisia nebola uznášania schopná boli len 

odporúčania zo strany 2 členov, ktorí sa zúčastnili. Vyjadrili sa k nastaveniu sumy za mesiac 

pri poskytovaní služieb a následne posunuli bod na Finančnú komisiu. Skonštatovala, že 

s veľkou pravdepodobnosťou nebude Harmónia skolaudovaná v mesiaci júl, teda nebude 

možné požiadať o príspevok z ministerstva. Informovala, že na komisií navrhli sumu 900 € na 

mesiac. Skonštatovala, že suma je závislá od dotácie zo strany štátu. 



Ing. Lamoš – informoval, že na Finančnej komisií preberali nejaké možností. Prvá otázka 

znela, či sme schopní kolaudovať do augusta, čo asi nie je reálne. Skonštatoval, že vyjsť 

s týmto VZN teraz von nevidí reálne. Informoval, že padli návrhy posunúť otvorenie o rok, 

keď budeme mať krytie zo strany štátu. Ďalej informoval o možnostiach riešenia financovania 

alebo spolufinancovania. Informoval, že majú prizvaného špecialistu zo Žiliny. Záver komisie 

je prijať VZN s tým, aby sa zapísala len výška EON, na to, aby sme sa mohli zaregistrovať 

v súčasnej dobe.  

prednostka mesta - informovala, že VZN sa rieši priebežne aj v súlade so stanoviskom 

Finančnej komisie, ktoré bolo zapracované. Prečítala znenie VZN po pripomienkach. 

Skonštatovala, že VZN nebude mať ako súčasť cenník, len ekonomicky oprávnené náklady.  

 

Do diskusie sa prihlásili: Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, JUDr. Pialová, Mgr. Baďurová, PharmDr. 

Masaryková, primátor mesta, prednostka mesta 

 

Obsah diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=-hxR0f7ys5E (časová stopa od 18:00 do 33:31) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  29/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Rajecké Teplice č. 5/2023 o poskytovaní 

sociálnych služieb, o určení  sumy úhrady za sociálne služby, spôsob ich určenia 

a platenia, o podmienkach poskytovania sociálnej služby v zariadení sociálnych  

služieb mesta Rajecké Teplice „Zariadenie pre seniorov Harmónia” so zapracovanými 

pripomienkami, ktoré boli prediskutované. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 29/2023 bolo prijaté. 

 

3. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice k návrhu 

Záverečného účtu mesta Rajecké Teplice za rok 2022. 

Primátor mesta vyzval Mgr. Ing. Karola Kruteka – hlavného kontrolóra mesta, aby predniesol 

odborné stanovisko. Mgr. Ing. Krutek skonštatoval, že záverečný účet, ktorý mu bol 

predložený kompletne spĺňa zákonom stanovené podmienky. Informoval, že záverečné 

hospodárenie je prebytkové a odporučil záverečný účet schváliť bez výhrad. Zároveň 

upozornil, že od občana bola podaná jedna telefonická pripomienka, ktorá sa týkala úpravy 

čerpania peňažných prostriedkov z peňažného fondu vytvoreného z prebytku hospodárenia 

v roku 2021, nakoľko toto čerpanie bolo uvedené ako čerpanie rezervného fondu, čo nebolo 

správne. Kontrolór konštatoval, že táto úprava nemá dopad na hospodárenie, ani na jeho 

výrok k záverečnému účtu.  

Do diskusie sa prihlásili:  

Ing. Lamoš – opýtal sa, či to má dopad na výšku rezervného fondu. 

https://www.youtube.com/watch?v=-hxR0f7ys5E


kontrolór mesta – odpovedal, že nie a objasnil jednotlivé skutočnosti. 

Celý obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=-hxR0f7ys5E (časová stopa od 37:14 do 39:00) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  30/2023: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

a)  Odborné stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice k návrhu 

Záverečného účtu Mesta Rajecké Teplice za rok 2022. 

  

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 30/2023 bolo prijaté. 

 

4. Návrh záverečného účtu mesta Rajecké Teplice a rozpočtového hospodárenia za rok 

2022 a Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu mesta Rajecké Teplice za rok 

2022.  

Primátor mesta predniesol návrh Záverečného účtu mesta. Poslanci mali materiály vopred 

k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že bod bol prerokovaný aj na Finančnej komisii, 

ktorá odporučila prijať uznesenie. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  31/2023: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

návrh Záverečného účtu  Mesta Rajecké Teplice  za rok 2022. 

II. berie na vedomie 

a) návrh Záverečného účtu Mesta Rajecké Teplice za rok 2022 

b) odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu Mesta Rajecké 

Teplice za rok 2022. 

III. schvaľuje    

a) Záverečný účet Mesta Rajecké Teplice a celoročné hospodárenie Mesta Rajecké 

Teplice za rok 2022 bez výhrad. 

b) použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu na 

rok 2023 vo výške 290 633,46 €. 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-hxR0f7ys5E


Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 31/2023 bolo prijaté. 

 

5. Návrh na použitie rezervného fondu - Zmena programového rozpočtu mesta Rajecké 

Teplice na rok 2023 č. 21RF/2023.  

Primátor mesta predniesol návrh na použitie peňazí z rezervného fondu ako zmenu rozpočtu 

č. 21RF/2023 vo výdavkovej a príjmovej časti rozpočtu Mesta Rajecké Teplice. Poslanci mali 

materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol prerokovaný aj 

na Finančnej komisii, ktorá sa zdržala hlasovania. Primátor mesta vyzval Ing. Lamoša, 

predsedu Finančnej komisie, aby predniesol stanovisko komisie. 

Ing. Lamoš - povedal, že je rád že ostal pekný balík peňazí. Skonštatoval, že komisia sa 

nechcela vyjadriť k použitiu peňazí, keďže niektoré body boli pre nich  nejasné. Navrhol, aby 

sa prečítali všetky body programu. 

Primátor mesta prečítal a informoval o jednotlivých bodoch, ku ktorým následne prebehla 

diskusia.  

 

Bod a) Vybudovanie 3 stojísk na zber KO a uzamykateľné kontajnery pre bytové domy vo 

výške 30 000 €. 

Primátor mesta informoval o jednotlivých skutočnostiach a vyzval Mgr. Ciriakovú, aby 

informovala o danej problematike.  

Prebehla intenzívna diskusia. Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, Ing. Grochal, PharmDr. 

Masaryková, JUDr. Pialová, p. Knapec, Ing. Lamoš, Mgr. Baďurová, Mgr. Ciriaková, 

primátor mesta, prednostka mesta. 

Z radov verejnosti: PhDr. Chvojková,  

Obsah diskusných príspevkov sa priebežne nezapisoval. Ich znenie je k dispozícií na 

audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=-hxR0f7ys5E (časová stopa od 43:19 do 1:00:53) 

https://www.youtube.com/watch?v=W0PJrOGSWSM (časová stopa od 00:00 do 27:00), 

 

Bod b) Projektová dokumentácia, rekonštrukcia MŠ Poluvsie vo výške 23 000,00 €. 

Prebehla intenzívna diskusia o rekonštrukcií a rozšírení MŠ v Poluvsí. Do diskusie sa 

prihlásili: Mgr. Slyško, Ing. Lamoš, JUDr. Pialová, Ing. Grochal, p. Knapec, PharmDr. 

Masaryková, PhDr. Chvojková, primátor mesta, prednostka mesta. 

Z radov verejnosti: Mgr. Pažická, p. Knapcová, p. Kozáková, p. Šramová, p. Pavlíková, p. 

Prochorová  

Obsah diskusných príspevkov sa priebežne nezapisoval. Ich znenie  je k dispozícií na 

audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=W0PJrOGSWSM (časová stopa od 27:07 do 59:50) 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-hxR0f7ys5E
https://www.youtube.com/watch?v=W0PJrOGSWSM
https://www.youtube.com/watch?v=W0PJrOGSWSM


Bod c) Projektová dokumentácia, úprava Lipovej aleje 7 000,00 €. 

Nakoľko sa v tomto bode nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta pokračoval bodom d). 

 

Bod d) Výmena kotla v budove ZŠ vo výške 30 000, 00 €. 

Do diskusie sa prihlásili: 

 Mgr. Slyško – informoval, že bol vykonaný poslanecký prieskum v základnej škole. 

Informoval o havarijnom stave kotlov a dezolátnom stave Školskej jedálne.  Skonštatoval, že 

sa nevyhneme tomu, že to bude treba riešiť. Informoval, že je spravená kompletná 

fotodokumentácia. 

prednostka mesta – skonštatovala, že celý rok riešime problémy, nielen kotolní, snažíme sa 

navrhovať riešenia všetkých problémov, ktoré v meste vznikli. Informovala, že čakáme na 

výzvu z programu Slovensko, do ktorej sa chceme zapojiť. Informovala, že v Školskej jedálni 

sa finišuje s projektovou dokumentáciou pre realizáciu stavby. V rámci tejto výzvy sa môže 

riešiť celý areál školy, tzn. aj kotolne, aj plesne na oknách. Objasnila, že z toho dôvodu sme 

dali do návrhu len jeden kotol, keďže ide o naozaj havarijný stav. Predpoklad je, že ďalšie 

kotly sa budú riešiť projektom.  

Mgr. Slyško – povedal, že je to otázka priorít a informoval o ďalších skutočnostiach.  

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y (časová stopa od 1:06 do 12:05) 

 

Bod e) ZPS Harmónia realizácia stavebných prác vo výške 190 633,45 €. 

prednostka mesta – informovala, že zo strany mesta bola navrhnutá nižšia suma, ale na 

Finančnej komisií bolo navrhnuté, aby sa rozdelila celá suma rezervného fondu. 

 

Bod f) Doplnenie kamerového systému mesta vo výške 10 000€. 

Nakoľko sa v tomto bode nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta ukončil diskusiu 

v tomto bode. 

 

Po prejdení si jednotlivých bodov sa do diskusie prihlásil Mgr. Slyško, ktorý predniesol 

pozmeňujúci návrh, aby sa z Harmónie presunulo 30 000 na výmenu ďalšieho kotla v ZŠ a 

taktiež navrhol, aby sa peniaze na vypracovanie projektovej dokumentácie ku projektu na 

Lipovú alej preradili na Harmóniu. Svoj návrh na presunutie financií na Projektovú 

dokumentáciu - úprava Lipovej aleje, na základe ďalšej diskusie, stiahol. 

 

Prebehla diskusia k pozmeňujúcemu návrhu, do ktorej sa prihlásili: PharmDr. Masaryková, 

JUDr. Pialová, Mgr. Slyško, Mgr. Ciriaková, primátor mesta, prednostka mesta, hlavný 

kontrolór mesta.  

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y (časová stopa od 13:37  do 26:00) 

  

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y
https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y


Po ukončení diskusie primátor mesta predniesol návrh na hlasovanie za pozmeňovací návrh: 

1. presunúť 30 000,00 zo ZPS Harmónia na výmenu kotla v ZŠ Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 5 proti: 0 zdržal sa: 3 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš,  

Stanislav Majerčík,  

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

 JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária 

Masaryková, Jozef Knapec, 
 

Ing. Pavol 
Bielik 

 

Po hlasovaní za prvý pozmeňujúci návrh Mgr. Slyško navrhol ďalší pozmeňujúci návrh - 

presunúť zo ZPS Harmónia 15 000 € na zakúpenie závesov do KD v Poluvsí. 

K pozmeňujúcemu návrhu prebehla diskusia, do ktorej sa prihlásili: Ing. Lamoš, PharmDr. 

Masaryková, p. Majerčík, primátor mesta,  

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y (časová stopa od 38:17 do 

42:25) 

Po ukončení diskusie primátor mesta predniesol návrh na hlasovanie za pozmeňovací návrh: 

2. presunúť 15 000,00 zo ZPS Harmónia na zakúpenie závesov do KD v Poluvsí. 

 

Prebehla diskusia, do ktorej sa prihlásili: Ing. Lamoš, p. Majerčík, PharmDr. Masaryková. 

 

Hlasovanie: 

za: 5 proti: 2 zdržal sa: 1 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš,  

Stanislav Majerčík,  

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

JUDr. Katarína 

Pialová, PharmDr. 

Mária Masaryková 

 Jozef Knapec, 
 

Ing. Pavol 
Bielik 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  32/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

použitie rezervného fondu, ako zmenu rozpočtu č. 21RF/2023 vo výdavkovej 

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice, 

nasledovne: 

a) Vybudovanie 3 stojísk na zber KO a uzamykateľné kontajnery pre bytové domy 

vo výške 30 000,- € 

b) Projektová dokumentácia, rekonštrukcia MŠ Poluvsie vo výške 23 000,00 €   

c) Projektová dokumentácia, úprava Lipovej aleje 7 000,00 €   

d) Výmenu kotla v budove ZŠ vo výške 60 000,00 € 

e) ZPS Harmónia (Zariadenie pre seniorov) realizácia stavebných prác vo výške 

145 633,46 €   

f) Doplnenie kamerového systému mesta vo výške 10 000,00 € 

g) Zakúpenie závesov do kultúrneho domu v Poluvsí vo výške 15 000,00€.   

 

https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y


Hlasovanie: 

za: 6 proti: 1 zdržal sa: 1 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš,  Stanislav 

Majerčík, Jozef Knapec, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

JUDr. Katarína 

Pialová 

PharmDr. 

Mária 

Masaryková, 
 

Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 32/2023 bolo prijaté. 

 

6. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023. 

Primátor mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu opatrením 3-20/2023 vo výdavkovej 

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023. 

Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný aj na Finančnej komisii, ktorá odporučila uznesenie prijať. Primátor mesta 

vyzval Ing. Lamoša, aby predniesol stanovisko komisie.  

Ing. Lamoš – poďakoval zamestnancom mesta za pripravenie rozpočtových opatrení. 

Informoval, že Finančná komisia odporučila prijať uznesenie. Opýtal sa na presuny na 

dohody o vykonaní práce  za posledných 5 mesiacov.  

p. Knapcová – objasnila jednotlivé skutočnosti, že v rozpočte bola plánovaná veľmi nízka 

suma na dohody a že išlo o PN zamestnancov, za ktorých sa musela zobrať náhrada.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  33/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 3/2023 vo výdavkovej    

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 4/2023 vo výdavkovej  

    časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 5/2023 vo výdavkovej  

    časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 6/2023 vo výdavkovej  

    časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 7/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

f) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 8/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

g) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 9/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

h) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 10/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

ch) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 11/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

i) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 12/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

j) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 13/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

k) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 14/2023 vo výdavkovej  



    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

l) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 15/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

m) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 16/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

n) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 17/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

o) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 18/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

p) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 19/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

r) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 20/2023 vo výdavkovej  

    a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 33/2023 bolo prijaté. 

 

7. Návrh možností riešenia vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 2024 . 

Primátor mesta informoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe. Poslanci 

mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol prerokovaný 

na Finančnej komisii, ktorá odporučila uznesenie prijať.  

Prebehla diskusia o umiestnení stojísk, možností riešenia vývozu zmesového komunálneho 

odpadu. Do diskusie sa prihlásili: Mgr. Slyško, JUDr. Pialová, p. Knapec, Mgr. Ciriaková, 

primátor mesta, prednostka mesta.  
Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y )časová stopa od 49:25 do 1:03:06) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  34/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

návrh možností riešenia vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 2024. 

II. schvaľuje 

finančné prostriedky mesta vo výške 30 000,00 eur na vybudovanie 3 stojísk na zber  

KO a uzamykateľné kontajnery pre bytové domy.  

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=BoAHHCp7l7Y


Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 34/2023 bolo prijaté. 

 

8. Zmena rozpočtu a programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na rok 2023 č. 

22RF/2023.  

 

Mesto získalo nenávratný finančný príspevok na podporu operácií zameraných na riešenie 

migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie voči Ukrajine - projekt „Riešenie 

migračných výziev v meste Rajecké Teplice“ kód projektu: 302091CVV6, vo výške 

88 400,00 eur.  

Primátor mesta predniesol návrh na použitie týchto finančných prostriedkov ako zmenu 

rozpočtu č. 22RF/2023 vo výdavkovej aj v príjmovej časti rozpočtu Mesta Rajecké Teplice. 

Skonštatoval, že tento bod bol zaslaný poslancom dodatočne a nebol prerokovaný na 

Finančnej komisii. Členovia komisie sa mali možnosť vyjadriť dodatočne formou „per 

rollam“. Primátor mesta vyzval predsedu Finančnej komisie, Ing. Lamoša, aby predniesol 

stanovisko komisie. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že nechce dávať nejaké odporučenie, informoval, že má výhradu 

na príspevok na prevádzku turistického informačného centra (TIC). Povedal, že by bolo dobré  

nejakým spôsobom označiť vklad mesta na prevádzku TIC. Vyjadril sa tiež k doplňovaniu 

spomaľovačov dopravných značiek, skonštatoval, že by to malo byť prerokované na stavebnej 

komisii. Opýtal sa na školenia pre pracovníkov OTS. 

Prebehla intenzívna diskusia k jednotlivým bodom. Do diskusie sa prihlásili: Ing. Lamoš, 

JUDr. Pialová, Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, p. Knapec, Ing. Grochal, primátor mesta, 

prednostka mesta. 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=7_zhuA_qo0A (časová stopa od 00:00 do 44:44) 

 

Mgr. Slyško predniesol 2 pozmeňujúce návrhy: 

1. Alokovať 5 000,00 € z dochádzkového systému na projektovú dokumentáciu na 

chodník pri Pltníku a Jednote. 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=7_zhuA_qo0A


2. Zredukovať 7 000,00 € na reklamné predmety na 5 000,00 € a presunúť 2 000,00€ na  

projektovú dokumentáciu na chodník pri Pltníku a Jednote. 

 

Hlasovanie: 

za: 6 proti: 1 zdržal sa: 1 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš,  Jozef 

Knapec, Stanislav Majerčík,  

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

JUDr. 

Katarína 

Pialová, 

PharmDr. Mária 

Masaryková 
 

Ing. Pavol 
Bielik 

 

Ďalší pozmeňujúci návrh predniesol primátor mesta. Primátor mesta navrhol doplniť bod II.: 

MsZ schvaľuje použitie finančných prostriedkov peňažného fondu vo výške 67 500,00 € na 

zariadene pre seniorov Harmónia. Tento peňažný fond bol v roku 2022 v tejto sume a za 

týmto účelom vytvorený uznesením č. 20/2022/BII.  

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  35/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

zmenu rozpočtu a programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice č. 22RF/2023   

nasledovne: 

a) Realizáciu Letných slávností – trojdňového festivalu vo výške 20 000,- € 

b) Príspevok na prevádzku turistického informačného centra vo výške 10 000,00 €   

c) Úhrada nedoplatku za vodné a stočné z roku 2022 vo výške 10 240,74 €   

d) Obstaranie reklamných predmetov pre mesto Rajecké teplice vo výške 5 000,00 €   

e) Doplnenie spomaľovačov a dopravných značiek na ulicu J. Gabčíka a Riečnu vrátane 

projektu vo výške 5 000,00 €   

f) Úhradu povinných školení pre pracovníkov OTS vo výške 3 000,00 

g) Preliezka na detské ihrisko Osloboditeľov vo výške 5 000,00 eur 

h) Prenájom mobilného WC na multifunkčné ihrisko vo výške 600,00 eur 

i) Spoluúčasť 5% na projekt Rekonštrukcia detských ihrísk 7500,00 eur 

j) Nákup pohonných hmôt vo výške 3 000,00 eur 

k) Čistenie ciest a zimná údržba vo výške 5 000,00 eur 

l) Bežné opravy a údržba budov v správe mesta Rajecké Teplice vo výške 2 000,00 eur 

m) Všeobecný materiál mestského úradu vo výške 5 059,26 eur 

n) Projektová dokumentácia pre chodník pri Pltníku a Jednote v smere na Žilinu po 

pravej strane vo výške 7 000€. 

 

 



 

II. schvaľuje 

použitie finančných prostriedkov peňažného fondu vo výške 67 500,00 € na zariadene pre 

seniorov Harmónia. Tento peňažný fond bol v roku 2022 v tejto sume a za týmto účelom 

vytvorený uznesením č. 20/2022/BII.  

a) zapojenie finančných prostriedkov z Peňažného fondu do príjmov v sume              

67 500,00 €  

b) použitie finančných prostriedkov na Zariadenie pre seniorov Harmónia na 

realizáciu stavebných prác vo výške 67 500,00 €.  

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 35/2023 bolo prijaté. 

 

9. Nájomné zmluvy počas Letných slávností.  

Primátor mesta informoval o návrhu zmluvy počas letných slávností. Poslanci mali materiály 

vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný aj na Finančnej komisií, ktorá odporučila uznesenie prijať.  

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  36/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

a) zmluvu o nájme s prenajímateľom RK gastro s.r.o., Šulekova 2, 811 06 Bratislava, za 

účelom zabezpečenie občerstvenia kultúrnej akcie Letné slávnosti 2023 – stánok 

rýchleho občerstvenia na Nám. SNP 29/1 s celkovým nájmom 1000,- Eur. 

b) zmluvu o nájme s prenajímateľom MS AUTO s.r.o.,  Lesná 29, 038 61 Vrútky,za 

účelom zabezpečenie občerstvenia kultúrnej akcie Letné slávnosti 2023 – stánok 

rýchleho občerstvenia na Nám. SNP 29/1 s celkovým nájmom 1000,- Eur. 

c) zmluvu o nájme s prenajímateľom Michal Dvorský, A. Bednára 713/5, 971 01 

Prievidza, za účelom zabezpečenie občerstvenia kultúrnej akcie Letné slávnosti 2023 – 

stánok rýchleho občerstvenia na Nám. SNP 29/1 s celkovým nájmom 1000,- Eur. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 36/2023 bolo prijaté. 

 

 



10. Školné počas letných prázdnin v materskej škole.  

Primátor mesta predniesol návrh riaditeľky MŠ v Rajeckých Tepliciach na zvýšenie poplatku 

počas letných prázdnin. Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor 

mesta skonštatoval, že tento bod bol prerokovaný aj na Finančnej komisii, ktorá odporučila 

uznesenie prijať. Primátor mesta vyzval Ing. Lamoša, predsedu finančnej komisie, aby 

predniesol stanovisko komisie.  

Ing. Lamoš – informoval, že tam bolo odporučenie aj riaditeľky škôlky, aj Rady škôlky na 

zvýšenie poplatku počas letných prázdnin. 

primátor mesta – na základe rozhovorov s niektorými rodičmi navrhol, aby sa dala nižšia 

suma. 

Mgr. Slyško – opýtal sa akú navrhuje sumu. 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa, či sumu 4,00 €/deň navrhla Rada škôlky. 

Mgr. Baďurová – informovala, že rada škôlky súhlasila s návrhom na zvýšenie poplatku, ale 

neuviedla sumu. 

Mgr. Slyško – predniesol pozmeňujúci návrh, aby bola suma zmenená na 3,00 €/deň 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  37/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

a) návrh riaditeľky MŠ v Rajeckých Tepliciach na zvýšenie poplatku na prevádzku 

počas letných prázdnin. 

II. schvaľuje 

a) Prevádzku v čase vedľajších školských prázdnin v materskej škole v Rajeckých 

Tepliciach príp. aj alokovanej triede v Poluvsí po dohode zo zriaďovateľom pri 

minimálnom počte 18 prítomných detí.  

b) Prevádzku Materskej školy Rajecké Teplice v čase hlavných prázdnin (júl) 

v materskej škole v Rajeckých Tepliciach príp. alokovanej triede v Poluvsí pri 

minimálnom počte 18 prihlásených detí a po uhradení  poplatku 3 €/deň + strava 

v trvaní 3 týždňov. 

c) Spôsob prihlasovania a odhlasovania detí nasledovne: 

1. Rodič nemôže svoje dieťa dodatočne prihlásiť do materskej školy príp. ho 

bezdôvodne odhlásiť počas hlavných a vedľajších prázdnin po stanovenom 

termíne záväznej prihlášky.  

2. Vedúca školskej jedálne nemôže dieťa dodatočne prihlásiť na stravu  príp. ho 

z nej odhlásiť bez udania závažných dôvodov (ochorenia dieťaťa príp. bez 

lekárskeho potvrdenia, vážnych rodinných dôvodov krátkodobého charakteru) 

počas hlavných aj vedľajších prázdnin a po termíne záväznej prihlášky. 



Toto uznesenie nadobúda účinnosť dňa 01.07.2023. 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 37/2023 bolo prijaté. 

 

11. Uzavretie zmluvy - Balíkomat GLS.  

Primátor mesta informoval o uzavretí zmluvy so spoločnosťou GLS, s.r.o. o umiestnení 

a prevádzkovaní balíkomatu nachádzajúcom sa v k.ú. Rajecké Teplice. Poslanci mali 

materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný na Stavebnej aj na Finančnej komisii. Vyzval predsedov komisií JUDr. Pialovú 

a Ing. Lamoša, aby predniesli stanoviská komisií.  

JUDr. Pialová – informovala, že komisia vyjadrila súhlas. 

Ing. Lamoš – informoval, že Finančná komisia vyjadrila súhlas. Skonštatoval, že v meste 

máme už viac balíkomatov.  Navrhol pozrieť zmluvy, či majú rovnaké podmienky. 

prednostka mesta – informovala, o poplatkoch jednotlivým spoločnostiam, ktoré majú v meste 

balíkomaty.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  38/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  

žiadosť spoločnosti GLS General Logistics Systems Slovakia s.r.o., IČO 36 624 942, so 

sídlom 1039 Budča 962 33, o uzavretie Nájomnej zmluvy na účely umiestnenia a 

prevádzkovania zariadenia – GLS balíkomatu, zaťažujúceho časť pozemku KNC parc. č. 

1101/1 nachádzajúceho sa v k.ú. Rajecké Teplice, v celosti vo vlastníctve Mesta Rajecké 

Teplice.  

II. schvaľuje  

uzavretie Nájomnej zmluvy na účely umiestnenia a prevádzkovania zariadenia – GLS 

balíkomatu, medzi prenajímateľom: Mestom Rajecké Teplice a nájomcom: GLS General 

Logistics Systems Slovakia s.r.o.,  

III. poveruje  

primátora mesta, aby s budúcim oprávnením dohodol zmluvné podmienky, uzavrel a 

podpísal v mene Mesta Rajecké Teplice Nájomnú zmluvu na účely umiestnenia a 

prevádzkovania zariadenia – GLS balíkomatu. 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 38/2023 bolo prijaté. 

 

 

12. Zriadenie vecného bremena – ATP stavby.  

Na mestský úrad bola dňa 24.05.2023 doručená žiadosť od spoločnosti ATP Stavby, ktorá 

realizuje výstavbu na pozemkoch pri kostole v Rajeckých Tepliciach v blízkosti Lipovej aleje, 

o schválenie Zmluvy o zriadení práva vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí a ku 

nim prislúchajúcim ochranným pásmam na parcele E-KN 2335 a C-KN 535. Primátor mesta 

informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že 

tento bod bol prerokovaný Finančnej komisií, ktorá odporučila schváliť predloženú zmluvu 

s doplnením zriadenia vecného bremena odplatne na základe znaleckého posudku. Primátor 

mesta vyzval Ing. Lamoša, predsedu Finančnej komisie, aby predniesol stanovisko komisie. 

Ing. Lamoš – povedal, že nevie, či má zmysel začať nejaké úkony, aby sme nevytvorili nejaký 

precedens.  

Prednostka mesta – informovala, že suma je určená, ide len o to, či MZ schváli zriadenie 

vecného bremena odplatne, alebo bezodplatne.  

JUDr. Pialová – skonštatovala, že doteraz mesto nikdy za zriadenie vecného bremena pre 

vedenie elektrickej siete žiadne finančné protiplnenie nepýtalo, keďže prípojka sa stane 

vlastníctvom elektrárne.  

Celý obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

 https://www.youtube.com/watch?v=7_zhuA_qo0A (časová stopa od 57:30 do 1:02:59) 

Ing. Lamoš – podal návrh na bezodplatný spôsob. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=7_zhuA_qo0A


Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  39/2023: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  
žiadosť ATP stavby s.r.o. zo dňa 24. 05. 2023 doručenej pod číslom 1246/2023, o schválenie 

Zmluvy o zriadenie práva vecného bremena na priznanie práva uloženia inžinierskych sietí 

(elektrické vedenie) a k nim prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle platných predpisov 

na parcele KNC č. 535 a parcele KNE č. 2335.  

II. schvaľuje  
zriadenie vecného bremena na zaťažených pozemkoch, ktoré v celosti vlastní povinná osoba: 

Mesto Rajecké Teplice, v katastrálnom území Rajecké Teplice, na časti pozemku KNC 

parcelné č. 535 – trvalý trávny porast o výmere 434 m², evidovaného v katastri nehnuteľností 

na Okresnom úrade Žilina, na liste vlastníctva č. 866 a na časti pozemku KNE parcelné číslo 

2335 – ostatá plocha o výmere 4622 m², evidovaného v katastri nehnuteľností na Okresnom 

úrade Žilina, katastrálnom odbore, na liste vlastníctva č. 1951, v rozsahu vymedzenom v 

geometrickom pláne č. 63/2023, ktorý vyhotovila firma SLOVPRODUKT, s.r.o. dňa 08. 05. 

2023, úradne overeného Okresným úradom Žilina – katastrálnym odborom pod č. G1-

881/2023 dňa 18. 05. 2023, v prospech osoby oprávnenej: Stredoslovenská distribučná, a.s. 

IČO 36 442 151, so sídlom Pri Rajčianke 2927/8, 010 47 Žilina. Geometrický plán vymedzuje 

rozsah vecného bremena na pozemku CKN parc. č. 535 o celkovej výmere 434 m², trvalý 

trávny porast (evidovanom v KN na LV č. 866), v časti diel 1 – o výmere 40 m² a na pozemku 

EKN parc. č. 2335 o celkovej výmere 4622 m², ostatné plochy (evidovanom KN na LV č. 

1951) v časti diel 3 – o výmere 9 m². Vecné bremeno spočíva v práve oprávnenej osoby 

uloženia a umiestnenia inžinierskych sietí (elektrické vedenie) a k nim prislúchajúcich 

ochranných pásiem v zmysle platných právnych predpisov za účelom prevádzky, údržby a 

rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom období na pozemky CKN parc. č. 

535 o celkovej výmere 434 m², trvalý trávny porast v rozsahu dielu 1 o výmere 40 m² a EKN 

parc. č. 2335 o celkovej výmere 4622 m², ostatné plochy v rozsahu dielu 3 o výmere 9 m². 

Zaťažené pozemky sú dotknuté realizáciou stavby: ,,Vecné bremeno na priznanie práva 

uloženia inžinierskych sietí a k nim prislúchajúcich ochranným pásmam v zmysle 

platných právnych predpisov, za účelom prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom 

v ktoromkoľvek čase a ročnom období na parcely EKN p.č. 2335 v rozsahu dielu č. 1, 

CKN p.č. 535 v rozsahu dielu č. 3“  
Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú, bezodplatne.  

III. schvaľuje  
že poplatky spojené so zriadením vecného bremena a jeho vkladom do katastra nehnuteľností 

bude znášať osoba oprávnená z práva vecného bremena.  

IV. poveruje  

primátora mesta, aby s budúcim oprávneným, uzavrel a podpísal v mene mesta Rajecké 

Teplice Zmluvu o zriadení práva vecného bremena. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 39/2023 bolo prijaté. 



13. Protokol o výsledku kontroly „Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej podobe KA-

002/2023/1140.  

V období od 9.2.2023 do 19.5.2023 prebiehala na MsÚ kontrola NKÚ, ktorej účelom bolo 

preveriť, či obce a mestá spravujú elektronické úradné dokumenty v súlade so všeobecne 

záväznými právnymi predpismi. Primátor mesta informoval, že poslanci mali materiály 

vopred k dispozícií na prerokovanie. Informoval o jednotlivých skutočnostiach, ktoré 

vyplynuli z kontroly. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  40/2023: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

protokol o výsledku kontroly Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej podobe, KA-

002/2023/1140. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 40/2023 bolo prijaté. 

 

 

14. Žiadosti o zabezpečenie poskytovania soc. služby u neverejného poskytovateľa s 

finančnou podporou mesta.  

Primátor mesta predniesol návrh žiadosti neverejných poskytovateľov zabezpečujúcich 

poskytovanie soc. služby 3 občanom mesta, ktorí zaslali žiadosť o finančnú podporou mesta. 

Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný na Komisii sociálnych vecí a bezpečnosti, aj  na Finančnej komisii. Vyzval 

predsedov komisií, Mgr. Baďurovú a Ing. Lamoša, aby predniesli stanovisko komisie. 

Mgr. Baďurová -  informovala, že traja členovia sa vyjadrili pozitívne k tomu, aby mesto 

prispelo neverejným poskytovateľom sociálnych služieb, tým že je to zákonná povinnosť 

obce. Informovala, že žiadosti od poskytovateľov boli vo výške 100,00€, 100,00€ a 75,00€ 

mesačne. 

Mgr. Slyško – opýtal sa prečo to majú schvaľovať, keď na to majú tí ľudia nárok.  

primátor mesta – skonštatoval, že to nebolo navrhnuté v rozpočte. Informoval, že na 

odporúčanie právnika to rieši cez zastupiteľstvo. 

Prebehla diskusia, do ktorej sa prihlásili: Mgr. Slyško, Mgr. Baďurová, Ing. Lamoš, PharmDr. 

Masaryková, primátor mesta, prednostka mesta.  

Všetky vyjadrenia sú dostupné na audiovizuálnom zázname na stránke mesta: 

 https://www.youtube.com/watch?v=XDM60jin0AI (časová stopa od 3:52 do 12:55) 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=XDM60jin0AI


Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  .../2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

Žiadosti o zabezpečenie   poskytovania soc. služby u   neverejného 

poskytovateľa s finančnou podporou mesta 

II. schvaľuje 

Vyhovieť žiadostiam poskytovateľom sociálnej služby o príspevok na 

zabezpečenie poskytovania soc. služby občanom mesta u  neverejného 

poskytovateľa.    

 

Hlasovanie: 

za: 1 proti: 0 zdržal sa: 7 neprítomný:1 

Mgr. Katarína 

Baďurová,  

 Ing. Daniel Lamoš,  

JUDr. Katarína Pialová,  

Stanislav Majerčík,  

PharmDr. Mária Masaryková, 

  Mgr. Rastislav Slyško, Jozef Knapec, 

  Ing.Milan Grochal, PhD.,  

Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie nebolo prijaté. 

 

15. Vyhodnotenie plnenia opatrení Komunitného plánu sociálnych služieb mesta 

Rajecké Teplice za rok 2022. 

Primátor mesta informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícii na prerokovanie. 

Skonštatoval, že tento bod bol prerokovaný aj  na Komisii sociálnych vecí a bezpečnosti, 

ktorá odporučila uznesenie prijať. Vyzval Mgr. Baďurovú , predsedníčku Komisie sociálnych 

vecí a bezpečnosti, aby predniesla stanovisko komisie. 

Mgr. Baďurová – skonštatovala, že členovia komisie nemali výhrady a odporučila prijať 

uznesenie. Do budúcna navrhla zvýšiť príspevok pri narodení dieťaťa, ktorý by chcela 

predložiť na ďalšom MsZ.  

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  41/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

Vyhodnotenie plnenia opatrení Komunitného plánu sociálnych služieb Mesta 

Rajecké Teplice za rok 2022. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 41/2023 bolo prijaté. 

 

 



16. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice na II. 

polrok 2023.  

Mgr. Ing. Karol Krutek - hlavný kontrolór  mesta - v zmysle § 18f, ods. 1 písm. b zákona NR 

SR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a so zákonom č. 

357/2015 Z.z. o finančnej kontrole a audite o zmene a doplnení niektorých zákonov, 

predkladá MsZ na prerokovanie Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta 

Rajecké Teplice na 2. polrok 2023, ktorý bol zverejnený spôsobom v meste obvyklým 

(vyvesený na úradnej tabuli a uverejnený na webovom sídle mesta) dňa 13. 6. 2023.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil s iným návrhom, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č.  42/2023: 

 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje  
a) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice na II. 

polrok 2023  

II. poveruje  

a) Hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice na výkon kontroly v súlade so 

schváleným plánom kontrolnej činnosti na II. polrok 2023. 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 42/2023 bolo prijaté. 

 
17. Odstúpenie z funkcie predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu.  

Primátor mesta informoval, že dňa 12.05.2023 bolo na mestský úrad doručené ,,Odstúpenie 

z funkcie predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu “ pánom Stanislavom Majerčíkom.  

p. Majerčík – informoval, že z funkcie odstúpil zo zdravotných dôvodov. 

primátor mesta – informoval, že s návrhom viesť Komisiu na ochranu verejného záujmu 

oslovil Ing. Bielika, ktorý súhlasil. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na  

uznesenie č. 43/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

odstúpenie z funkcie  člena a predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu 

II. schvaľuje 

Ing. Pavla Bielika za člena a predsedu Komisie na ochranu verejného záujmu. 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,  Stanislav Majerčík, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec 

  Ing. Pavol 
Bielik 

 Uznesenie č. 43/2023 bolo prijaté. 

 

 

18. Informácie o projektoch mesta.  

Primátor mesta informoval, že materiál mali poslanci vopred k dispozícii a vyzval                  

p. prednostku, aby poslancov informovala. Prednostka mesta informovala, že v tabuľke, ktorá 

bola poslancom zaslaná je zosumarizovaný popis realizovaných, aj plánovaných projektov. 

 

Do diskusie sa prihlásil: 

Ing. Lamoš – povedal, že pri niektorých projektoch chýbajú podrobnejšie údaje - názov 

projektu a číslo výzvy, kde sme to žiadali. Bolo by dobré, keby tam bolo doplnené číslo 

výzvy, v rámci akej bol projekt žiadaný. 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta prešiel na ďalší bod. 

 

 

19. Informácie zo zasadnutí komisií.  

Primátor mesta požiadal predsedov komisií, aby informovali o rokovaniach komisií. 

 

 JUDr. Pialová – predsedníčka Komisie stavebnej a investičnej informovala, že na stavebnej 

komisií boli prerokované nasledujúce body: 

1. Žiadosť o delimitáciu pozemkov v správe Ministerstva hospodárstva SR do majetku Mesta 

Rajecké Teplice – OZ chatárov Dielnice, objasnila jednotlivé skutočnosti. Komisia odporučila 

mestu, aby zistilo, či týmito pozemkami bude prechádzať cyklotrasa.  

2.Podnet na zmenu územného plánu Mesta Rajecké Teplice –  komisia odporučila 

žiadateľom, aby tento návrh dali do nového územného plánu, ktorý sa pripravuje spracovať. 

3.Zmena funkčného využitia pozemku (p. Krúpová) – komisia neodporúčala zmenu 

funkčného využitia.  

4. SCUITO – zriadenie elektrickej prípojky, ktorá by mala prechádzať v tom istom smere ako 

ATP stavby. Komisia nevedela zaujať stanovisko, preto požiadali mesto aby zabezpečilo 

odstránenie nesúladov medzi grafickou a textovou častou žiadosti. 

5.odkúpenie parcely v k.ú. Poluvsie od p. Januru – objasnila jednotlivé skutočnosti a komisia 

neodporúča predaj pozemku, navrhla aby sa usporiadali užívateľské vzťahy p. Januru 

k mestskému pozemku. 

6. Žiadosť p. Súkeníka o neoprávnenom užívaní pozemku mesta – p. Sukeník žiada 

premiestnenie plota na skutočnú hranicu pozemku p. Milana – komisia odporučila mestu, aby 

vykonalo kroky vedúce k tomu, aby sa mesto ujalo vykonávania vlastníckych práv pozemku. 

7.zriadenie vecného bremena ATP stavby – bolo bodom dnešného MsZ 

8.Dohoda o užívaní pozemku pri Vile Milici – objasnila jednotlivé skutočnosti a návrhy 

komisie. Komisia navrhla stretnutie jednotlivých vlastníkov na mieste samom za účelom 

dohody o reálnej deľbe. 

9. Žiadosť o vysporiadanie pozemkov JUDr. Rejholcová – informovala o 

jednotlivých skutočnostiach. Komisia poukázala na zákon 66/2009. Mesto túto záležitosť 



riešilo aj s právnikom mesta, ktorý odporúčal odporučil preukázať prevod stavieb do 

vlastníctva mesta. Komisia zotrvala na stanovisku, že je potrebné preukázať prevod 

stavieb,  na základe akého titulu prešli do vlastníctva Mesta Rajecké Teplice. 

10. Žiadosť o stanovisko k odkúpeniu časti pozemku od SPF a vysporiadanie pozemku pod 

cestou na M.R. Štefánika (p. Marko) – p. Marko dal vypracovať geometrický plán, predniesla 

jednotlivé skutočnosti. Komisia neodporučila dať súhlas p. Markovi k prevodu z SPF, 

nakoľko o pozemky bude žiadať mesto.  

11. Štúdia MŠ Poluvsie – Stavebná komisia odporučila na realizáciu návrh č. 2. 

 

Mgr. Baďurová – predsedníčka Komisie sociálnych vecí a bezpečnosti informovala, že 

komisií sociálnych vecí a bezpečnosti boli prerokované nasledujúce body: 

1. Žiadosť o finančný príspevok pre občana mesta, ktorý mu bol odsúhlasený. 

Ostatné body odzneli na dnešnom MsZ. 

 

Mgr. Slyško – predseda Komisie pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne komunity 

informoval, že na komisií sa zaoberali:  

Poslaneckým prieskumom v Základnej škole. Informoval, že je potrebné dať do poriadku 

kotly, telocvičňu, jedáleň. Skonštatoval, že je kľúčové spraviť pracovné stretnutie. 

 

Ing. Lamoš – predseda Finančnej komisie informoval, že väčšina bodov z Finančnej komisie 

bola spomenutá na dnešnom MsZ 

 

Všetky vyjadrenia, ktoré v tomto bode odzneli sa nachádzajú na audiovizuálnom zázname na 

stránke mesta: 

https://www.youtube.com/watch?v=XDM60jin0AI (časová stopa od 21:18 do 43:05) 

 

 

20. Interpelácie poslancov.  

Primátor mesta informoval, že boli doručené interpelácie od Ing. Lamoša a Ing. Grochala. 

Ing. Lamoš – Informácia k projektu Harmónia. Odpoveď na interpeláciu mu bola odoslaná 

písomne.  

Ing. Grochal – dňa 26. 06. 2023 zaslal na mestský úrad Interpeláciu k rozhodnutiu Okresného 

úradu, odbor starostlivosti o životné prostredie k vodnej stavbe ,,Odľahčenie dažďovej 

kanalizácie“. 

Primátor mesta informoval, že odpoveď mu bude poskytnutá do 30 dní.  

 

 

21. Všeobecná rozprava. 

Primátor mesta vyzval prítomných, aby vystúpili v tomto bode. 

Do diskusie sa prihlásili: 

PharmDr. Masaryková – poprosila primátora mesta a prednostku mesta, aby cielene 

informovali aj poslancov akýchkoľvek veciach, čo budú rozoberané na MsZ. 

Pogratulovala Mgr. Ciriakovej k jej dcére, ktorá sa stala majsterka Slovenska v cyklistike. 

 

Mgr. Baďurová – informovala o nepokosenom areáli pri Harmónii. 

primátor mesta – objasnil, že keďže je to stavenisko naši zamestnanci tam ísť nemôžu. 

prednostka mesta –  informovala, že komunikovala s dodávateľom stavby a následne bola 

pokosená časť trávy pri plote. Informovala, že okolie sa bude upravovať priebežne, spolu s 

dokončovaním stavby. 

https://www.youtube.com/watch?v=XDM60jin0AI


p. Veselický – informoval, že k 30.9.2023 ukončuje pracovnú zmluvu s Mestom Rajecké 

Teplice. 

 

Celý obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=XDM60jin0AI (časová stopa od 44:30 do 50:44) 

 

Primátor mesta poďakoval za účasť všetkých prítomných a zasadnutie o 22:35 ukončil. 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov ako aj celé zasadnutie MsZ je možné si pozrieť na 

audiovizuálnom zázname: 

https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy  

 

 

 

 

               Ing. Ambróz Hájnik, PhD. 

        primátor Mesta Rajecké Teplice 

 

 

 

 

                  Ing. Zuzana Žideková 

        prednostka Mesta Rajecké Teplice 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Jozef Knapec    ............................................. 

 

 

    Stanislav Majerčík   ............................................. 

  

 

Zapisovateľka:  Bc. Ivana Gašparíková  ............................................. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=XDM60jin0AI
https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy

